
Zápis z jednání KMČ č. 19 Pavlovičky  

ze dne 9. 3. 2015 konané v kanceláři firkmy Staving, s. r. o., Pavlovická 20/43 v 17.30 hod. 

 

Přítomni: Dušan Čáslava, Zita Chalupová, Ing. Aleš Opletal, Ing. Josef Opletal, Zdeněk 

Smyčka, Bohumila Vyroubalová. 

 

Program jednání: 

 

1. Kontrola zápisu z minulé schůze konané dne 8. 2. 2015  

2. Nové složení KMČ 

3. Opravy chodníků v roce 2015 

4. Výstavba kovošrotu  

5. Různé 

 

Ad 2: KMČ nyní pracuje v novém složení: předsedkyně – PhDr. Zita Chalupová, členové – 

Dušan Čáslava, Ing. Aleš Opletal, Ing. Josef Opletal, Jarmila Přerovská, Zdeněk Smyčka. 

Jednání KMČ budou nadále probíhat v kanceláři Staving, s. r. o. – předsedkyni byly předány 

klíče od budovy i od 2 vývěsek, razítko. Termíny (2. pondělí v měsíci) jsou vyhovující. 

 

Ad 3: Letos je na opravy chodníků v Pavlovičkách k dispozici 300 000 Kč. Chodníky, které 

mohou být letos opraveny, budou vytipovány KMČ (schůzka proběhne ve středu 18. 3. 2015 

v 16 hod.) a naceněny ve spolupráci s Technickými službami. V letech 2015–2016 proběhne 

rekonstrukce plynovodů a plynovodních přípojek v ulicích Veverkova, Kampelíkova a 

Hildebranhova. Opravy chodníků v těchto ulicích budou provedeny až po rekonstrukci 

plynovodu. 

 

Ad 4: Dušan Čáslava připomněl chystanou výstavbu kovošrotu v areálu STAMEDOPU. Jde o 

lokalitu blízko obytných domů. Občané se obávají hlučnosti a prašnosti, proto s výstavbou 

nesouhlasí. (Vizte zápis z jednání KMČ Pavlovičky 10. 11. 2014.) Z tohoto důvodu vzniká 

občanský spolek, který se bude zasazovat za to, aby nový kovošrot vybudován nebyl.  

 

Ad 5: KMČ kontaktovali zástupci Městské policie a Policie ČR ohledně případných 

požadavků či upozornění v souvislosti s právě probíhající opravou ulic Za školou a 

Lindnerova. 

 

Zita Chalupová 

předsedkyně KMČ Pavlovičky 

 

Schůze ukončena v 18.30 hod. 

Zapsala Zita Chalupová 


